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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

O přijetí rozpočtu bude sněmovna rozhodovat
v úterý odpoledne
O přijetí vládního návrhu státního rozpočtu na příští rok rozhodne Poslanecká sněmovna v úterý 5.
prosince odpoledne. Poslanci tento postup schválili po několikahodinovém druhém čtení rozpočtu,
při němž předložili mnoho pozměňovacích návrhů. Poslanci budou v úterý ve 14:00 nejprve hlasovat
o těchto změnách. Poté by měli hlasovat o schválení rozpočtu jako celku

O přijetí vládního návrhu státního rozpočtu na příští rok rozhodne Poslanecká sněmovna v úterý 5.
prosince odpoledne. Poslanci tento postup schválili po několikahodinovém druhém čtení rozpočtu,
při němž předložili mnoho pozměňovacích návrhů. Poslanci budou v úterý ve 14:00 nejprve hlasovat
o těchto změnách. Poté by měli hlasovat o schválení rozpočtu jako celku. Očekává se, že jeho přijetí
podpoří jen zástupci ČSSD a ODS. Někteří poslanci navrhli i dnes odpoledne další převod peněz z
prostředků na aktivní politiku zaměstnanosti na jiné účely. Unionista Pavel Němec chce převést až
500 miliónů korun na dopravní obslužnost v silniční dopravě. Ze stejného zdroje chce odčerpat 500
miliónů korun ve prospěch České exportní banky exministr financí Ivan Pilip, který tak chce pomoci
proexportní politice. Jiří Payne (ODS) chtěl 100 miliónů korun na posílení bezpečnosti českých
zastupitelských úřadů v zahraničí. Karel Vymětal (KSČM) navrhl, aby se 400 miliónů korun navíc
věnovalo na podporu malého a středního podnikání. Zvýšení chce krýt ze sumy 1,5 miliardy korun,
která má jinak zabezpečit účast českých vojáků v zahraničních vojenských misích. Miloslav Kučera
(ODS) navrhl zvýšit prostředky Podpůrného a garančního rolnického a lesnického fondu o 670
miliónů korun. Ivan Langer (ODS) a Petra Buzková (ČSSD) vyzvali poslance, aby nepodpořili návrh,
podle něhož se má 40 miliónů korun z výdajů na protidrogovou politiku použít výhradně na výstavbu
veřejně přístupných sportovišť. Ministr Karel Březina ve sněmovně odmítl snížení nákladů na státní
informační politiku o 200 miliónů korun. To by podle něj poškodilo mimo jiné projekty veřejné
informační služby knihoven. Ministr financí Pavel Mertlík přímo ve sněmovně na pozměňovací
návrhy nereagoval.
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